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Plats och tid: Mariakyrkan 2024-02-15 klockan: 18:30-20:30 

  

Ledamöter: 

Anders Norman (Arbetarepartiet - Socialdemokraterna)  Ordförande 
Bengt Sundbaum (Centerpartiet) Vice Ordförande 
Ann-Marie Börjesson  (Centerpartiet) Ersättare  för Jennifer Hopper Lind  
Liz Trana (Arbetarepartiet - Socialdemokraterna) 
Julia Presno Hugo (Vänstern i Svenska Kyrkan) 
Berit Schultz (Sverigedemokraterna) 
Roland Gustavsson (Fria Liberaler i Svenska Kyrkan)            
Patrik Skantze, kyrkoherde 

 

Ersättare: 
Jan Rundqvist (Arbetarepartiet - Socialdemokraterna) 
Lars Berkesten (Centerpartiet) 
Timo Pesonen (Kristdemokrater i Svenska Kyrkan) 
Lars Jonsson (Öppet Församlingsmöte) 
Charlotte Torpareng (Öppet Församlingsmöte) 
 
 

 

Övriga deltagare: 
Ulla Le Vau, Vikarierande Församlingsherde 
Thomas Racksäter, Sekreterare 
 

 
Utses att justera: 
 
Bengt Sundbaum 
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§: 1  Upprop    

  

§: 2  Kallelse  

Församlingsrådets beslut 

Att godkänna kallelsen 

 

§: 3  Protokolljusterare  

 

Församlingsrådets beslut 

att utse Bengt Sundbaum till protokolljusterare. 

 

§: 4  Godkännande av dagordningen 

 

     Församlingsrådets beslut 

    Att godkänna dagordningen. 

    Övrig fråga att väcka frågan om bättre arbetsdynamik. 

   Övrig fråga Regnbågscertifiering 

 

  

§: 5 Introduktion av vikarierande församlingsherde, Ulla Le Vau 

 
 Ulla Le Vau kommer att vara här under rekryteringsprocessen av en ny 
  Församlingsherde.  
 
 

§: 6  Information från församlingsherden 

 

 

Församlingsrådets beslut 

att lägga informationen till handlingarna 

 

Ämne 

* Cyberattacken, från november, allt är på ända. SvK har varit lite av 

pionjärer, för efter oss har andra blivit utsatta. Klockargården särskilt 

utsatt, där ligger system fortfarande nere som verkar fungera i andra 

delar av pastoratet.  

* GDPR, Ett antal datorer i pastoratet har IT varit tvungna att nollställa, 
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det finns risk att personuppgifter som funnits tillgängliga via dessa 

datorer kan ha blivit röjda i samband med cyberattacken. Det är en 

fråga om att vända sig till de berörda personerna med information om 

att deras personuppgifter kan ha blivit röjda.  

*Utvärdering av skeendet och av åtgärderna i samband med 

cyberattacken ligger på It och Kansliet i Uppsala, samt att vår 

förvaltning har dokumenterat. 

Vi har sett en helt klar nackdel med jättesystem där det visade sig att 

även backupperna ligger på samma servrar i samma system. 

* Personalsituation med underbemanning under hösten. 

 

 

§: 7  Information om Budgetarbetet i Huddinge pastorat för att få 

  budget i balans 

 

  Församlingsrådets beslut  

  Att lägga informationen till handlingarna. 

  

  Ämne 

   * Det har varit mycket diskussioner i KR om hur ekonomin ska hanteras. 

  Det har under lång tid varit en tradition av motstånd mot att höja   

  kyrkoavgiften i pastoratet, det har varit en tradition av en stolthet med 

   låg kyrkoavgift. 

  Nu togs det beslut att höja kyrkoavgiften från 69 öre till 77öre.  

  Med beslutet att höja kyrkoavgiften så skapas större trygghet för både 

   personal och verksamheter.  

 

  * Pastoratet och även församlingen har fortfarande ett  

  underhållsunderskott när det gällerfastigheterna. 

  * Nya avtal med leverantörer som håller lägre priser.  

  * Det blir inte någon ny församlingsherde i Segeltorp istället för Hanna  

  Törling som numera är Fh i Huddinge-Segeltorp. 

    * Medlemskapet I SvK sker inte längre automatiskt och det 

   påverkar intäkterna från medlemsavgifterna. 
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§: 8  Information om Tidsplan för verksamhetsplan och budget  

 

Församlingsrådets beslut 

Att lägga informationen till handlingarna 

 

Ämne  

*Årscykeln, hur ser den ut för församlingsrådet? 

Verksamhetsberättelserna 2023 ska in i mars.  

Före sommaren bör fokus vara mot inriktningen på nästa år och den nya 

budgeten ska beslutas i mitten av september. 

*Får vi nått för pengarna?  

*Församlingsrådens arbete sker på olika sätt då varje församling ska ha 

kvar dess egna karaktär men samtidigt samordna inom pastoratet. 

*Det finns en huvudsaklig struktur.  

*Det skulle vara bra med en dag för både personal och förtroendevalda i 

församlingen under juni om budgetarbetet. 

*Det är viktigt att hitta ett arbetssätt som fungerar för församlingen. 

 

 §: 9  Information gällande rekrytering av tjänster  

 

Församlingsrådets beslut 

    Att lägga informationen till handlingarna. 

 

   Ämne  

   *Ulla Le Vau är med i rekryteringsprocessen av ny Församlingsherde. 

   *Den nya vaktmästaren, Maria, har redan börjat arbeta i församlingen.  

   *Ny pedagog, Patrik, börjar i Maj.  

   *Vi får en pastorsadjukt, Caroline Brorson, hon prästvigs i juni och 

   kommer sedan vara här i ett år, Sara är handledare.  

    *Kommunikatörstjänsten, Daniel Ryderholms vikariat har övergått till  

   en tillsvidareanställning. 
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 §:10 Information om förändringarna för tre församlingar i pastoratet 

Församlingsrådets beslut  

  Att lägga informationen till handlingarna. 

  

 

  Ämne 

  *Församlingsherden i Huddinge, söktes av fh i ST: Mikael Hanna Törling,    

  och församlingsherdetjänsten i St:mikael sparades in genom att 

  omfördela S:t Mikael.  Nya indelningen är Segeltorp- Huddinge,  

  Vårbygård Flemingsberg. Den här förändringen är 

  en testperiod under resten av mandatperioden, och sedan ska en 

   utvärdering göras 

  *Församlingsråden fortsätter som idag, tills vidare eftersom de är valda 

  för en mandatperiod.   

  *En konstruktiv omfördelning. Biskop Andreas gjorde en fältstudie redan 

  för tio år sedan om S:t Mikael, och fann att det var som två församlingar 

  i en. 

   -Flemingsberg och Vårby gård har en liknande kontext,  

   -Segeltorp har mer gemensamt med Huddinge. 

  Förändringar av Församlingsråden blir först efter kyrkovalet då FR  

  måste vara kvar eftersom de är valda för en mandatperiod. 

  *Vad ska församlingarna heta har vi inte makt att bestämma själva. 

  Länsstyrelsen är inkopplad när det handlar om församlingsnamnen  

  *Varje pastorat får själv bestämma hur många församlingar man vill ha 

  i pastoratet.  

  . 

 

  Allt detta påverkar Trångsund Skogås församling bara indirekt. 

 

 

§: 11 Information om arbetet med att ta fram underlag till 

församlingsrådens framtida roll i Huddinge. 

 

Församlingsrådets beslut 

Att lägga informationen till handlingarna samt att Ordföranden och 

Församlingsherden får i uppdrag att se till att det avsätts tid för samtal 

under kommande församlingsrådsmöte eller ett separat möte för att 

enbart jobba med den här frågan. 
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  Ämne 

  *Det fördes ett samtal angående vad är rollen som församlingsråden  

   ska ha.  

  *Vi får formulera en roll, och kalla den huddingemodellen (från  

  Biskop Andreas.) 

   *Överenskommelsen för samarbetet bland folkvalda i Huddinge  

  pastorat. 

  *Det väcktes frågor om hur församlingsrådet ska ta fram  

  församlingsmodellen och hur församlingen och församlingsrådet får  

  Större delaktighet bland de förtroendevalda men även hur man som     

  förtroendevald blir mer delaktig i Församlingen och verksamheterna. 

  *Hur tolkar ledamöterna i församlingsrådet uppdraget som  

  förtroendevalda.  

  *Församlingarna ska fortsätta vara unika men ändå samordnade med  

  andra församlingar. 

 

  *Förslag väcktes att vi redan under nästa församlingsråd avsätter tid för  

  att samtala och arbeta med detta. 

  *Tidshorisonten är under året och resten av mandatperioden och att det  

  är inte är frågan om att få fram en snabblösning, en quick fix. 

 

  Vilka frågor är det som församlingsrådet skulle vilja lyfta, 

  - GUDM 

  - Efterfrågar om rollen som FR ska ha utan att lägga sig i   

  verksamheterna. 

  - Frågan om politiker i kyrkan. Förtroendevalda som representerar 

  - församlingen?  

  - Förstå församlingsrådets roll i sammanhanget, Utan att gå in för  

  mycket i verksamheterna, utan att lägga sig i församlingsherdens roll  

  som arbetsledare.  

  -Rollen som församlingsråd utan beslutanderätt och som står under  

  Kyrkorådet.  

  Det ansågs av församlingsrådet att det är angeläget att få samlas för   

   att enbart diskutera frågorna, enskilt möte/halv/heldag. 

  

  Samtal under ledning av någon Samtalsledare/processledare, kanske  

  någon utomstående. Här går det möjligen att vända sig till  

  Stiftskansliet eller till Sensus. 

 

  ”Det finns inget viktigare eller roligare för en församlingsherde än ett    

  engagerat församlingsråd” 
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  Bilaga  

  1.Överenskommelse Pastorat 2022-2026 (PDF) 

 

 

§:12   Information om möjligheter att söka pengar för 

    ungdomsutveckling ur Stiftelsen Huddinge kyrkliga samfund 

 

 Församlingsrådets beslut  

  Att lägga informationen till handlingarna. 

  

Ämne 

  Stiftelser inom pastoratet 

   

  Bilaga  

  2. Årsredovisning Stiftelsen Huddinge kyrkliga samfond 2023(PDF) 

  3. Årsredovisning Schreuders stiftelse 2023 (PDF) 

 

 §:13  Rapport gällande förbud att röja uppgifter 

 

Församlingsrådets beslut  

 Att lägga rapporten till handlingarna 

  Ämne 

   Vi höjer beredskapen även när det handlar om hantering av dokument 

 

 §:14 Rapport om miljöarbete 2024  

 

Församlingsrådets beslut  

 att lägga rapporten till handlingarna 

 Ämne 

  Rapport lämnades till KR, Bifogas  

 

  Bilaga  

  4. Rapport till kyrkorådet om miljöarbetet (PDF) 
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 §:15  Rapport från Fastighetsutskottet och kyrkogårdsutskottet 

 

  Församlingsrådets beslut  

  

Ämne 

   Lokalförsörjningsplanen ska revideras under 2024,  

    *Bengt informerade om en projektgrupp som startats kring 

   lokalförsörjningsplan i Pastoratet, som han är medverkar i.  

   Uppdraget är att göra en revidering av den befintliga 

   lokalförsörjningsplanen, som ska vara färdig för presentation på 

   Kyrkofullmäktige mötet i nov-24.  

   All personal i Pastoratet och alla förtroendevalda, kommer att ges 

   möjlighet att svar på en enkät, som kommer att skickas ut. 

    * Med anledning av detta bifogas Lokalförsörjningsplanen protokollet.  

 

    Bilaga 

    5. Lokalförsörjningsplan 2020-2030 (PDF) 

 

   §:16  Delgivningar (pärmen skickas runt under mötet) 

 

   §:17   Övriga frågor 

     *Hur når vi bättre arbetsdynamik i församlingsrådet. 

   *Regnbågscertifiering 

   Regnbågsnyckeln -September (8 september för förtroendevalda) 

   *När blir renoveringen av köket klar i tacksägelsekyrkan? -Under våren. 

   Man har upptäckt en vattenskada och det åtgärdades inte på rätt sätt,  

   det rinner ner vatten från kyrkogården och ansamlas under byggnaden. 

   Arbetet med att rätta till detta blir klart under våren. 

 

 

 

   §:18   Mötets avslutande 

 

 

 

 

 

 


